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Taking a Bus-Vacation-Holiday
搭巴士-假期-假日
My family and I went to Honolulu,Hawaii during summer vacation.Honolulu is on a small island in the North Pacific Ocean.

人暑假的期间，我们全家人去了夏威夷的Honolulu(檀香山)。檀香山是位于太平洋中的一个小岛上。

We took a special kind of tour bus called the"trolley"to different tourist spots.It has a one-ticket system where you can get off at any stop.look around,then get on the incoming trolley to the next stop.

我们搭乘了一种很特殊，并称为“电车”的观光巴士到各个(不同的)旅游景点。这是一票坐到底的方式(系统)，[买一张车票]你就可以在任何一站下车，四处看看，然后再[免费]搭上另一辆巴士到下站去。

We went to the duty free shops.China Town,and a large shopping center.There were many things on the route,like famous name-brand shops,restaurants,and convenience stores.

我们支了免税商店，中国城，和一个大型购物中心，沿路上有很多东西，如著名“名牌”店，餐厅，还有便利商店。

We met people from many places around the world,such as Beijing,Shanghai,Hong Kong,Seoul,Osaka,Tokyo,and Taipei.It was a very nice stay there in Honolulu.

我们遇到了来自世界各地的人们，例如：北京，上海，香港，大阪，东京各台北，待在檀香山的这个假期，我们过得很愉快。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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